
Veckans regelnöt v. 36 2024  

Ja eller Nej-frågan  
Får du putta med markeringsmyntet kvar bakom bollen?  
   

Spelare upptäcker spel på fel boll efter att ha lämnat green på hål 18  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

När Jonas är klar med ronden, och ska stoppa ned bollen i bagen utanför 
klubbhuset, upptäcker han att han måste ha spelat på fel boll på sista hålet. Han 
har till skillnad från de andra spelarna i sin grupp inte lämnat in scorekortet. Jonas 
och de andra spelarna i hans grupp återvänder därför till hål 18 och letar i det 
område, från vilket han tror att han spelade på fel boll. Jonas lyckas hitta sin boll 
inom den maximala söktiden. Han spelar färdigt hålet och markören korrigerar 
scorekortet. Därefter lämnar Jonas in det till tävlingsledningen och förklarar 
samtidigt varför inlämningen dröjt så länge.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Jonas blir diskvalificerad för att han upptäcker att han hålat ut med fel boll på 
sista hålet först efter att han lämnat green.  

B Jonas får två slags plikt för att ha spelat på fel boll.  
C Jonas får två slags plikt för att ha spelat på fel boll samt ytterligare ett slags plikt 

för att ha fördröjt spelet.  
D Jonas får två slags plikt för att ha spelat på fel boll samt två slags plikt för att 

han inte i förväg informerade tävlingsledningen om att han återvände till hål 18 
för att kunna avsluta hålet med rätt boll.  

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).    

    

 



Veckans regelnöt v. 36 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan 
Får du putta med markeringsmyntet kvar bakom bollen?  
Nej. Du får ett slags plikt, om du gör detta. R 14.1    

Spelare upptäcker spel på fel boll efter att ha lämnat green på hål 18  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

När Jonas är klar med ronden, och ska stoppa ned bollen i bagen utanför 
klubbhuset, upptäcker han att han måste ha spelat på fel boll på sista hålet. Han 
har till skillnad från de andra spelarna i sin grupp inte lämnat in scorekortet. Jonas 
och de andra spelarna i hans grupp återvänder därför till hål 18 och letar i det 
område, från vilket han tror att han spelade på fel boll. Jonas lyckas hitta sin boll 
inom den maximala söktiden. Han spelar färdigt hålet och markören korrigerar 
scorekortet. Därefter lämnar Jonas in det till tävlingsledningen och förklarar 
samtidigt varför inlämningen dröjt så länge.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Jonas blir diskvalificerad för att han upptäcker att han hålat ut med fel boll på 
sista hålet först efter att han lämnat green.  

B Jonas får två slags plikt för att ha spelat på fel boll.  
C Jonas får två slags plikt för att ha spelat på fel boll samt ytterligare ett slags plikt 

för att ha fördröjt spelet.  
D Jonas får två slags plikt för att ha spelat på fel boll samt två slags plikt för att 

han inte i förväg informerade tävlingsledningen om att han återvände till hål 18 
för att kunna avsluta hålet med rätt boll.  

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).   

En rond är inte avslutad förrän spelaren har hålat ut med rätt boll på sista hålet. 
R 5.3  
Jonas kan rätta till det begångna felet, eftersom han upptäcker det innan han 
lämnar in scorekortet. Han får två slags plikt för spel på fel boll, men det tillkommer 
inte någon ytterligare någon plikt. R 6.3  

Svarsalternativ B   

 


